
Bestyrelsesmøde i vandværket 15/8-22 

Til stede: Anders, Mogens, Jørgen, Karsten, Henrik og Charlotte 

På dagsorden Til referat 
Godkendelse af sidste 
referat 

Godkendt 

Nyt Ang. Vandprøver fra SGS-Analytics:  
- Vi afventer fortsat at få godkendt 

prøvetagningsskemaet/kontrolprogrammet. Derefter indhentes 
priser fra Analytics og Eurofins. 

 
Indvindingstilladelse udløber 22/12-22:  

- Anders og Henrik udfylder ansøgningsskemaet til 
indvindingstilladelsen.  

 
Første skridt til at lave undersøgelser til en ekstra brøndboring er i 
gang:  

- Mogens aftaler at få taget en vandprøve i St. Lyngdal Skoven. 
Derefter kan brøndboreren gå i gang med at undersøge 
geologien. Også i skoven ved Spejderhytten.  

 
Sammenlægning med Toustrup Vandværk:  

- I fuld gang med sammenlægningen. Det forventes vi leverer 
vand til Toustrup fra d. 31/8. Der holdes møde med Toustrup, 
når økonomien er på plads.  

- Mogens spørger Danske Vandværker ang. erstatningspris på 
jord. 

- Der findes dato til at holde møde med Toustrup Station med 
henblik på at de også kan lægges på boringen.  

- Der skal laves aftale med Blue Control, når Toustrup er tilsluttet. 
 
Mødet med BNBO:  

- Der er ikke indgået nogle aftaler endnu. Vi handler ikke på 
noget, før vi har noget at gå efter. Vi skal finde ud af om, der 
laves en stor fælles aftale, eller om vi skal lave vores egen 
BNBO. 
Vi følger fortsat med i hvad, der sker. 

Økonomi Gennemgang af de sidste 3 måneders udgifter/indtægter:  
- Økonomien er fortsat rigtig god.  
- Der er stadig lidt færdiggørelse på sammenlægningen med 

Toustrup.  
- Der er god økonomi til at starte forløbet op med brøndboreren 

ang. undersøgelse på ny brøndboring.  

Nyt fra Karsten - De sidste ting færdiggøres på sammenlægningen med Toustrup.  



- Vanduret er afmonteret ved det nedbrændte hus. Det kan 
genbruges.  

Evt.  - Henrik indhenter tilbud på solceller til UPS-anlæg.  

Nyt møde Tirsdag d. 25/10 - 22 kl. 19.30 

 


